
Летња смена на Рајцу 7-14. августа 2022. 

      
Водич у смени је био Србољуб Гверо (П.Д..Железничар), Ове две фотографије снимио је Србољуб 

 

   
Група на пешачкој тури ка Чанку;, и одлазак са Чанка (снимио Срба) 

 

     
                                 Већи део групе је продужио ка крајпуташима            Срба и Анђела; а мањи се вратио у дом са 

Анђелом 

 

    
На путу ка крајпуташима, Срба склања купине од крајпуташа. 

 

   
Повратак и одмор 



    
Увече је Олгица Каралеић, причала о песмама из Призрена;  и певала их са призренкама  

Група призренки сем дружења на Рајцу састају се организовани у „Коло српских сестара призренки“ у Београду 

       
Милица Марковић је сваког јутра држала таичи.  Једне вечери причала је о терзијском.               Војновић Нада, чита  

      златоезу. Показала је заинтересованим израду наруквица пријатељства.                                     о Колубарској борби 

                           

    
На путу ка Горњим Бањанима. Успут је Срба правио паузу да се сви фотографишемо у деблу, храста који и даље  

има зелено лишће иако је шупље стабло у средини 

 

            
Дечаци су дошли на љуљашку у црквеном дворишту. Парохијска кућа се реновира. Чека се нови свештеник.  

Црквењак из суседног дворишта дежура, тако да је црва и капија били отворени. 

Неки су били на освежењу у кафани. Обновљена је школа и поставља се нова ограда. 

 Доста државних зграда је напуштено и зарасло у коров. 

      
Панорама ка Добрим водама, успут одмор,  и на путу сабласно дрво 



          
 Мања група се одвојила ка Сувобору. Милица поред Јаребике.                          Повратак ка дому  

 

          
Врема нас је послужило тако да смо уживали у пешачењу 

 

   
У суботу пре подне је дошао Мишко Милошевић 

  
После томболе Мишко је свирао и певало се док киша није потерала унутра 

    
Слушаоци музике 

      
                                       Анђела са фамилијом                     Срба у друштву...... 

“Za prvi put voditi nepoznatu grupu,razlicitih godina bio je bas izazov,odgovornost,a i uzivanje”. 
Рекао је Срба мени у меилу..... 

 


